
Jankovics Eszter: Élvezem az anyaságot 

Március 5-én Dunaújvárosban született a vízilabdás pár, Jankovics Eszter és Éles 
Vilmos kisfia, Vilmos Patrik. A szentesi nıi gárda kapusa még nem tudja, mikor tér 
vissza a sportágba, párját pedig közel 2 hónapra elengedte német klubja, a 
Solingen. Jelenleg a Duna-parti városban élnek albérletben. 

Március 2-ára várták, de Vilmos Patrik úgy döntött, 
nem siet, marad még egy kicsit. Három nappal 
késıbb, délután 2 órakor vált meg a biztonságot, 
védelmet jelentı pocaktól. 
 
Bement az apuka is 
A szentesi vízilabdakapus, Jankovics Eszter (27) és a 
szintén pólós, a német Solingenben légióskodó Éles 
Vilmos (29) gyermeke 3800 grammal, 56 centivel 
született Dunaújvárosban, az anyuka ugyanis 
odavalósi. 
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Értesülni szeretnék a napi friss helyi 
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amelyben megerısítem a 
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– A párom, Vili nem szereti a kórházakat, de fia születésekor sikerült legyıznie ezt a 
fóbiáját – mesélte Eszter –, bejött velem, és megfogta a kezem. Ezért nagyon büszke 
vagyok rá. A „kritikus" pillanatok elıtt megkértem, menjen ki, mikor a kicsi 
megszületett, akkor jött vissza. Azt nem lehet elmondani, mit éreztem, mikor kézbe 
vehettem, egyszerően nincs rá megfelelı szó. Hasonló volt, mikor kedvesem 
karjaiban láttam. Ezek a pillanatok örökre megmaradnak, gazdagítják az embert. 
 
Családok közt 
Az influenza miatti látogatási tilalom ellenére az Éles és a Jankovics família is ott 
volt az újvárosi kórház szülészeti osztályán, hogy ha csak pár másodpercre, percre is, 
lássák a legújabb családtagot. A szentesi nıi pólócsapatból mindenki gratulált, 
többükkel napi szinten tartja a kapcsolatot (képet is küldött nekik a jövevényrıl), 
Anasztázija Kotova és párja, Beleon Zsolt ígérte,� a napokban meglátogatják ıket. 
 
Több mint 2 éve vannak együtt, a babát nem 
tervezték, de ahogy „Cseszter" októberben is 
vallotta: „az életben semmi sem véletlen, ennek így 
kellett történnie". A múlt héten csütörtökön 
mehettek haza az újvárosi albérletbe Vilmos 
Patrikkal. „Igazi családként élünk együtt" – jegyezte 

Anya és fia: Jankovics Eszter és a trónörökös, Vilmos Patrik. Fotó: DM/DV

Egészséges, boldog ember 
legyen 
 
– Fantasztikus, nagyszerő érzés 
apának lenni – mondta Éles 
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meg Eszter. Az édesapával emberséges, toleráns 
volt egyesülete, hazaengedték Solingenbıl (több 
mérkızést kihagyott), és legalább még egy hónapig 
szeretteivel lehet. A decemberi kéthetes szabadság 
rövidnek bizonyult az egybekelés, a házassággal 
kapcsolatos teendık elintézéséhez – most 
valószínőleg lesz rá idı –, de természetesen a 
trónörökös Éles Vilmos nevét viseli. Kötelezı téma: 
a kismama mikor és melyik csapatba tér vissza a 
vízilabdába? 
 
Új élmények 
– Vártam a kérdést, többen faggattak már errıl, de 
még nagyon korai errıl beszélni – vélekedett Eszter. 
– Annyira újak az élmények, élvezem az anyaság 
minden pillanatát, most még nem tudok a 
vízilabdára koncentrálni. A víz, a mozgás, a csajok 
hiányoznak, de nem szeretném siettetni a 
visszatérést, mindent úgy akarok csinálni, hogy a 
picinek a legjobb legyen. Sok dolog átértékelıdött, 
új szakasz kezdıdött az életemben, de ígérhetem: nem szakadok el véglegesen a 
sportágtól. Most a szó átvitt és valós értelmében is a „lelátóról" figyelem az 
eseményeket. 
 
Minden pillanatot élveznek, amikor a kicsi felemeli a fejét, sír, követelızik, ahogy a 
rokonoknak, ismerısöknek csillog a szemük, mikor meglátják. Vilmos Patrikról 
közösen gondoskodnak, az édesapa legfontosabb feladata a büfiztetés, a fürdetéshez 
azért még mindketten kellenek. 

Kapcsolódó cikkek 
Hungerit: hiányzik a tapasztalat 
Mindenki a medencében: csak a Beton mehet biztosra 

Vilmos –, és eddig különösebb 
probléma nem volt a kicsivel. Az 
elsı otthon töltött éjszaka kicsit 
nyugtalanabbul telt, amint 
neszezést, zajt hallottam felıle, 
már ott álltam a kiságynál, 
néztem, mit segíthetek. Azóta 
minden rendben. Nem tudom, 
mikor kell visszamennem 
Solingenbe, de pillanatnyilag 
még nagyon jól érzem magam 
Eszterrel és az ifjabb Vilmossal. 
Hogy vízilabdás lesz-e? Nem túl 
korai a kérdés? Fogalmam 
sincs, az a legfontosabb, hogy 
egészséges és boldog ember 
legyen. 
 

A rovat legfrissebb cikkei 

Hattyú sétál a gyıri hídon - fotó

Kiraboltak egy boltot a gyıri Árpád utcában - szemtanúkat 
keresnek

Orbán-féle böllérmáj legyen a kapuvári különlegesség neve!

A nyitóoldal témái 

Orvoshiány a szegedi fül-orr-
gégészeten

Mókus, meggyvágó és örvös galamb az Újszegedi Ligetben - 
küldjön fotót!

Meghalt egy motorral ütközı kerékpáros 
Hódmezıvásárhelyen

hirdetés 

Professzionális 
hajvasaló 8.490 Ft-
ért 
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